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I N T R O D U C T I E  S P R E K E R :

Samen brachten we enkele wijzigingen aan op

teletekst: we feliciteerden scholieren met het behalen

van hun examen. Niemand mocht dit natuurlijk weten,

toch werden we ontmaskerd. Dit kwam uiteindelijk ook

bij onze ouders terecht. Tegen onze verwachting in

kregen we géén straf van ze, maar het advies om een

bedrijf te starten. Want we hadden duidelijk talent,

alleen nog niet de juiste — legale — omgeving om dat

talent toe te passen.

Jobert Abma is een gepassioneerde ethisch hacker en developer. Als hacker

heeft Jobert serieuze lekken gevonden bij onder andere GitLab, Yahoo, Slack en

Snapchat – en die netjes gemeld natuurlijk. Voor hij mede-oprichter werd van

HackerOne, werkte hij als ethisch hacker voor zijn eigen bedrijf, met klanten als

Twitter, Facebook, Evernote en Airbnb. Kortom: iemand die precies weet hoe je

systemen kraakt – en vooral hoe je ze beter beveiligt.

HackerOne is ’s werelds grootste platform voor ethisch hacken, waar bedrijven

samenwerken met hackers om kwetsbaarheden in hun systemen op te sporen

voordat kwaadwillenden dat doen. Van techreuzen tot overheden – als het veilig

moet zijn, schakelen ze HackerOne in.

Als je een superheld was met een digitale

superkracht, wat zou die zijn en wat zou je daar

meteen mee doen?

Iedereen een iPad of Chromebook laten gebruiken. Vrij

weinig mensen hebben tegenwoordig daadwerkelijk een

volwaardige computer nodig en het gebruik van iPads en

Chromebooks draagt significant bij aan het reduceren van

beveiligingsrisico's, zowel privé als zakelijk.

Wat was het moment waarop je besefte dat jouw

hacking-skills niet alleen rebels, maar ook waardevol

konden zijn voor de wereld?

17 jaar! Zie het antwoord op de volgende vraag...

Wat is de meest onschuldige of grappige ‘hack’ die je

ooit hebt gedaan?

Wat vind jij momenteel de grootste blinde vlek op het

gebied van cybersecurity binnen organisaties?

Er is een disbalans tussen de mensen die software

bouwen - of IT-systemen inrichten - en degenen die ze

kunnen testen op veiligheid. Door de opkomst van AI

wordt die kloof alleen maar groter. Het resultaat?

Organisaties draaien vaak systemen waarvan ze niet

eens weten dat ze bestaan — laat staan dat de

beveiliging daarvan regelmatig wordt getest. Dit zorgt

in veel organisaties voor datalekken.

Michiel (mede-oprichter van HackerOne) en ik begonnen

al op onze elfde met programmeren. Twee jaar later

bouwden we een website — die al vrij snel werd gehackt.

We snapten er niks van en besloten: als we ons

daartegen willen beschermen, moeten we onszelf maar

hacken. In dat proces ontdekten we dat we daar best

goed in waren. In de jaren daarna hackten we vaak elkaars

software om bij te leren. Informatie over digitaal inbreken

was destijds nogal schaars.

Op mijn zeventiende brak ik in bij een lokale tv-zender. Ik

bemachtigde de inloggegevens waarmee we teletekst

konden aanpassen — als cadeautje voor Michiel. 


